
Ajuntament de Castellar del Vallès 

Actualitat

El Fòrum Ambiental demana que s'executin les infraesctructures
compromeses per l'ACA

Dimecres 8 de juny de 2005
La carta serà aprovada pel Ple Municipal i es farà arribar a l'ACA i al
conseller de Medi Ambient, Salvador Milà L'aigua va ser novament el tema que
va centrar la sessió del Fòrum Ambiental celebrada ahir al vespre a Ca l'Alberola.
En aquesta ocasió es va parlar bàsicament de les grans infraestructures que hi ha
pendents al municipi i que depenen de l'Agència Catalana de l'Aigua (ACA), i
també del tractament de les aigües residuals. Donat que l'aigua és un dels punts més
extensos del Pla d'Acció Ambiental, es va creure oportú parlar d'aquesta qüestió en
dues sessions. La primera es va convocar al mes de maig passat i es va centrar,
sobretot, en les mesures per a l'estalvi, així com per explicar com el municipi
s'autoabasteix d'aigua gràcies als recursos municipals. Una explicació que va anar a
càrrec del gerent del Vallès Occidental de la concessionària Sorea, Miquel Duarri.
El mateix Duarri, acompanyat dels enginyers municipals, Esteve Font i Jaume
Usall, van explicar als assistents, les últimes infraestructures de sanejament
construïdes al municipi, com es fan els controls de les aigües abocades per les
indústries i en base a quins paràmetres s'apliquen sancions o no. D'altra banda,
també es va posar damunt la taula el retard de grans infraestructures que havien
estat compromeses per l'ACA i que de moment estan aturades. "Amb el canvi de
govern, a l'ACA hi ha hagut un canvi de prioritats. I això ens ha afectat de
manera que diverses accions que l'ACA tenia programades i compromeses,
s'estan demorant", ha explicat la cap de l'Oficina 21, Marina Muntada. És el cas,
per exemple, del col·lector nord, que recull les aigües de Sant Feliu del Racó i les
urbanitzacions del Balcó, els Airesols i El Racó, i el projecte de connexió amb la
xarxa d'aigües Ter-Llobregat. En aquest sentit, es va explicar als assistents que
s'estan realitzant gestions des de l'Ajuntament per tal de demanar explicacions a
l'Agència Catalana de l'Aigua sobre el retard en l'execució d'aquestes
infraestructures. A més, es va aprovar una carta, que es farà arribar a l'ACA i al
conseller de Medi Ambient, Salvador Milà, reclamant que es tirin endavant les
infraesctuctures ja compromeses i també que s'estableixi el termini en què es
portaran a terme. A proposta d'un dels assistents al Fòrum, aquesta carta serà
ratificada pel Ple Municipal, com a mesura de pressió, i també es farà arribar una
carta al Síndic de Greuges, comunicant-li la situació.
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